

Title (en)

Device and method for separating parallel guided threads.

Title (de)

Vorrichtung und Verfahren zum Trennen von parallel geführten Fäden.

Title (fr)

Dispositif et méthode pour la séparation des fils guidés parallèlement.

Publication

EP 0596834 A1 19940511 (DE)

Application

EP 93810755 A 19931029

Priority

CH 344792 A 19921106

Abstract (en)

A holding device (9) is provided on an arrangement for winding parallel-guided threads onto a winding body (7). The holding device (9) carries a holding element (rod 10) which, when the winding apparatus stops and/or the winding apparatus restarts or runs, fixes the threads (2) to be wound at the pitch determined by guide elements (5, 6) and displaces this pitch towards the run-on point of the threads. <IMAGE>

Abstract (de)

An einer Anordnung zum Aufwickeln parallel geführter Fäden auf einen Wickelkörper (7) ist eine Halteeinrichtung (9) vorgesehen. Die Halteeinrichtung (9) trägt ein Halteelement (Stange 10) welches die aufzuwickelnden Fäden (2) beim Stillstand der Wickelanlage und/oder beim Wiederanfahren oder Lauf der Wickelanlage in der durch Führungselemente (5, 6) bestimmten Teilung fixiert und diese Teilung zum Auflaufpunkt der Fäden hin verlagert. <IMAGE>

IPC 1-7

D02H 13/16; D02H 13/00

IPC 8 full level

D02H 13/00 (2006.01); **D02H 13/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

D02H 13/00 (2013.01); **D02H 13/16** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0403430 A1 19901219 - BENNINGER AG MASCHF [CH]
- [A] DE 2608055 A1 19770908 - SCHLAFHORST & CO W
- [A] DE 2544445 B1 19770203 - HACOBA TEXTILMASCHINEN

Cited by

CN110565228A; EP2049717A2

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0596834 A1 19940511; EP 0596834 B1 19960522; DE 59302679 D1 19960627; ES 2087700 T3 19960716

DOCDB simple family (application)

EP 93810755 A 19931029; DE 59302679 T 19931029; ES 93810755 T 19931029